

發佈日: 2022年1月14日

張貼至: 直至另行通知



C202200059a02_ODII

路線 Routes A11, NA11

臨時班次調整

Temporary headway adjustment

由2022年1月19日(星期三)起, 上述路線班次將會作出臨時修改, 直至另行通知, 詳情如下:

Effective from 19 January 2022 (Wednesday), the headway of captioned routes will be temporary adjusted until further notice, details are as follows:

路線Route A11

每日由北角碼頭開出 Daily from North Point Ferry Pier	每日由機場開出 Daily from Airport
0520, 0610, 0700, 0750, 0850, 1250, 1350, 1750, 1850, 1950, 2050	0610, 0710, 0810, 1510, 1610, 1710, 1810, 1910, 2010, 2110, 2210, 2310, 0030

由北角碼頭開出21:50班次將會臨時取消。

The 21:50 trip from North Point Ferry Pier will be temporarily cancelled.

路線Route NA11

由北角碼頭開出 From North Point Ferry Pier	由港珠澳大橋香港口岸開出 From HK-Zhuhai-Macao Bridge HK Port
暫停服務 Temporary Service Suspended	每日Daily 0100

前往機場的乘客, 可選乘路線2或18/18P於中環砵甸乍街巴士站轉乘路線E11或E11A。前往市區的乘客, 可於機場(地面運輸中心)乘坐路線E11或E11A轉乘其他路線。乘客可於「新巴城巴APP」或[城巴網站](#)查閱路線資料及實時抵站時間, 敬請留意。

Passengers to airport can take Routes 2 or 18/18P and interchange to Routes E11 or E11A at Central Pottinger Street bus stop. Passengers to City can take Routes E11 or E11A at Airport (GTC) and interchange to other routes. Passengers can obtain the routes information & estimated time of arrival using 'Citybus/NWFB APP' or [Citybus website](#). Thank you for your attention.

營運部(九龍及新界) 啟
Operations Department (Kowloon & N.T.)
CF/pkk
Citybus Limited

